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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 23. zasedání AS FSv, které se konalo dne 29.9.2010

 

Přítomni: viz. prezenční listina 
Hosté:   prof. Kohoutková, prof. Máca, Ing. Vlasák
 
Dr. Šibrava zahájil 23. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem.  
 
Program: 
1. Kontrola zápisu 
2. Projednání a schválení dodatku k rozpočtu pro zvýšenou dotaci programu A+S 
3. Vyhlášení voleb do AS FSv ČVUT 
4. Doplnění VR FSv o čestného člena 
5. Různé 
 
Bod 1. Kontrola zápisu 
 
Zápis byl schválen beze změn.  
 
Bod 2.  Projednání a schválení dodatku k rozpočtu pro zvýšenou dotaci programu A+S 
 
Pan tajemník seznámil AS s průběhem jednání o dodatku k rozpočtu pro zvýšenou dotaci 
programu A+S a s předloženým návrhem. Dr. Šibrava doplnil o informace týkající se vzniku 
dluhu K127 a o způsobu jeho umoření. 
Současně se mluvilo i o nutných úsporách, které vyžadují chystaná vládní opatření.  
Doc. Demel upozornil na to, že už je v návrhu započítána částka snížení kvůli vládním úsporám. 
Pan tajemník toto vysvětlil, že jde o vázané zdroje, které je možné vrátit zpět. Prof. Máca navrhl, 
aby se schvaloval procentuální podíl a nikoli cílová částka.  
AS je předložen ke schválení návrh rozpočtu navýšené dotace programu A+S v následujícím 
rozsahu: z celkové částky se odečítá 7% na základě dohod kateder, zbylá částka bude rozdělena 
podle procentuelního podílu na výuce ateliérů na programu A+S projednaného a předloženého 
pedagogickou radou programu A+S.  
 
Hlasování o schválení dodatku k rozpočtu pro zvýšenou dotaci programu A+S: 
Pro: 18 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 6 (z 24 přítomných senátorů) 
 
Členové AS diskutovali o způsobu metodiky a její efektivitě při neustálém růstu.  
 
Bod 3. Vyhlášení voleb do AS FSv ČVUT 
 
Usnesení senátu k vyhlášení voleb do AS FSv ČVUT je přílohou tohoto zápisu. 
Dr. Šibrava vyzval studentskou komoru o doplnění volební komise o zástupce studentů.  
Pro přípravu a realizaci voleb do AS FSv AS schválil volební komisi ve složení : 
předseda: prof. RNDr. Ivo Marek, DrSc. 
členové: doc. Dr. Ing. Luboš Podolka 

Ing. Jiří Kaiser 
  Ing. Taťána Holoušová, CSc. 
   Ing. Lenka Štulíková, Ph.D. 
  Ing. Jan Ratiborský, CSc. 

 Ing. Zita Prostějovská, Ph.D. 
 Dr. Ing. Jakub Dolejš 
 Ing. Radoslav Sovják, Ph.D. 
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 Ing. Lenka Linková, Ph.D. 
 Bc. Michal Hlobil 
 Ing. Kateřina Turková 

 
AS FSv ČVUT dále také pověřuje volební komisi přípravou a realizací voleb do AS ČVUT na 
základě podmínek, které vyhlásí AS ČVUT. 
 
Hlasování: 
Pro: 24 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 0 (z 24 přítomných senátorů) 
 
Bod 4.  Doplnění VR FSv o čestného člena 
 
Na návrh pani děkanky schválil děkana Fakulty stavební v Žilině prof. Josefa Vičana  čestným 
členem VR FSv ČVUT. 
 
Hlasování o doplnění VR FSv o čestného člena: 
Pro: 24 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 0 (z 24 přítomných senátorů) 
 
Bod 5.  Různé 
 
Prof. Máca informoval o připravovaných změnách v přijímacím řízení, které vyvolala nutnost 
zohlednit výsledky státních maturit. Úspěšné vykonání  maturitní zkoušky z matematiky ve vyšší 
úrovni by byla další možná podmínka k odpuštění písemné přijímací zkoušky. Členové AS 
považují toto řešení za přijatelné. Konkrétní návrh bude předložen ke schválení senátu na příštím 
zasedání.  
Podmínky přijetí budou ovlivněny maximálními počty přijímaných studentů. Tento dopad se bude 
týkat zejména magisterského studia.  
 
Počet přijatých studentů v tomto ak. roce do Bc. studia : počtu zapsaných studentů = 1556 : 1249. 
Počet přijatých studentů v tomto ak. roce do Mgr. studia : počtu zapsaných studentů = 790 : 759. 
Do doktorského studia se přijímá 130 studentů. 
 
Paní děkanka odpověděla na dotaz týkající se jednání o sadových úpravách před budovou FSv. FA 
nechá zpracovat nový projekt, ke kterému se zástupci FSv vyjádří. 
 
Termín příštího zasedání AS FSv ČVUT bude ve středu 27.10.2010 v 9:00 v B169. 
 
 
 
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


